

May 31, 2023

Greetings,

Our school year is quickly coming to a close but there is still plenty of teaching and learning to share. All of our remaining days are filled with meaningful instruction and valuable lessons found in our curriculum.

I understand that there have been some notices posted on social media encouraging parents to keep their children home from school on Thursday, June 1st. Some of those notices even go as far as incorrectly stating that we are hosting school assemblies that do not pertain to our curriculum or instruction. I trust our community to see through these inaccurate rumors.

Throughout the year we host a variety of assemblies that support our curriculum, provide students with hands-on experiences, and overall enhance the learning environment. There are no assemblies or special guest visitors scheduled for tomorrow at our school.

We always respect the rights of parents to do what they feel is best for their child. However, each school day offers new opportunities for learning and growing. I hope that our families will not be scared away from school based on inaccurate and/or untrue information.

I look forward to seeing all of our wonderful students in school on Thursday for a regular day of teaching and learning.

Thank you,

Amal Abdulla
Principal
Miller Elementary

تحيات،

يقترّب عامنا الدراسي سريعاً من نهايته ولكن لا يزال هناك الكثير من التدريس والتعلم للمشاركة. تمتلئ جميع الأيام المتبقية لدينا بتعليمات مفيدة ودروس قيمة موجودة في مناهجنا الدراسية.

أفهم أنه كانت هناك بعض الإشعارات المنشورة على وسائل التواصل الاجتماعي لتشجيع الآباء على إبقاء أطفالهم في المنزل من المدرسة يوم الخميس ، 1 يونيو. تصل بعض هذه الإشعارات إلى حد التصريح بشكل غير صحيح بأننا نستضيف تجمعات مدرسية لا تتعلق بمنهجنا أو تعليماتنا. أثق في أن مجتمعنا سيتعرف على هذه الشائعات غير الدقيقة.

على مدار العام ، نستضيف مجموعة متنوعة من التجمعات التي تدعم منهجنا ، وتزود الطلاب بخبرات عملية ، وتعزز بشكل عام بيئة التعلم. لا توجد تجمعات أو زوار ضيوف خاصين مقرر غداً في مدرستنا.

نحن نحترم دائماً حقوق الوالدين في فعل ما يعتقدون أنه الأفضل لأطفالهم. ومع ذلك ، فإن كل يوم دراسي يوفر فرصاً جديدة للتعلم والنمو. أمل ألا تخاف عائلاتنا من المدرسة بناءً على معلومات غير دقيقة و / أو غير صحيحة.

أطلع إلى رؤية جميع طلابنا الراضين في المدرسة يوم الخميس ليوم عادي من التدريس والتعلم.

شكراً لك،